
Beste meneer/mevrouw, 
 
Wij hebben kennisgenomen van de subsidieregeling ‘inclusiviteitstechnologie voor het mkb’ en 
concluderen dat de subsidie een mooi initiatief is en een goed stimuleringsmiddel voor 
werkgevers om te investeren in inclusiviteit. Wij juichen dit soort regelingen toe en pleiten er 
ook voor dat dit soort regelingen blijven bestaan. Wij zijn daarnaast ook dankbaar voor de 
consultatiemogelijkheid. Samen kunnen we een mooie regeling neerzetten voor de 
ondernemers. 
 
Met dit in gedachten willen wij graag onze observaties delen met betrekking tot de 
subsidieregeling: 

- De subsidieregeling richt zich momenteel uitsluitend op mensen met een 
arbeidsbeperking. In de praktijk zien we echter een sterke behoefte om ook 
statushouders en asielzoekers te ondersteunen met technologie. Wij zijn van mening 
dat het verbreden van de doelgroep de regeling waardevoller kan maken. 

- In de subsidieregeling wordt beschreven dat de relatieve onbekendheid en kosten een 
belemmering kunnen zijn voor mkb-ondernemers om in inclusiviteitstechnologie te 
investeren, en daarmee ook om mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt aan te 
nemen. Dit onderschrijven wij volledig. Echter, doordat de subsidie pas kan worden 
aangevraagd als de investering is gedaan, vragen we ons af of de regeling het gewenste 
doel behaald. De onzekerheid van het toekennen van de subsidie kan leiden tot het niet 
doen van de investering. Wij zijn van mening dat de regeling kan worden verbeterd 
door mkb-ondernemers vooraf duidelijkheid te geven over de toekenning van de 
subsidie, zodat zij met meer zekerheid kunnen investeren. 

- Omdat de subsidie pas na de investering kan worden aangevraagd, is het belangrijk om 
duidelijkheid te bieden over de periode waarin de investering moet plaatsvinden. Wij 
vinden dat dit momenteel niet voldoende helder is in de subsidieregeling. 

- In de praktijk zien we dat er veel verschillende subsidieregelingen bestaan voor 
ondernemingen die werken met mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Hoewel 
de administratieve lasten per subsidie beperkt lijken, vormen ze samen vaak een 
aanzienlijke belasting. Het zou mkb-ondernemers helpen als (een deel van) de 
administratieve kosten voor het aanvragen van de subsidie vergoed kan worden. 

- Tot slot is de termijn voor het aanvragen van de subsidie relatief kort, wat in de praktijk 
een uitdaging kan vormen voor ondernemers. Een ruimere aanvraagperiode zou hen 
meer flexibiliteit bieden. 
 

Mocht er naar aanleiding van bovenstaande punten behoefte zijn aan verduidelijking of onze 
verdere input, neem dan gerust contact met ons op. Wij denken graag met u mee. 
 
Met vriendelijke groet,  
Social Finance NL 


